
Zápis z jednání komise bezpečnostní a prevence kriminality Rady MČ 

Praha 9 ze dne 13.11.2023 
 

Přítomni:  Mgr. Tomáš Kladívko, Lenka Zumrová, Mgr. Adam Vážanský, Bc. Jan 

Poupě, Ing. Vasil Silvester Pekar Ph.D., PhDr. Tomáš Vyhnánek, Ing. Alexander 

Dellamária 

Host : Bc. Martin Gebauer, plk.Mgr. Josefa Jelínková MBA. 

                     

Program jednání: 

1. Projednání stavu akceschopnosti policie ČR na území MČ Prahy 9. 

2. Projednání stavu rozpracování projektů prevence kriminality 

3. Různé, diskuse.                

 

Jednání zahájil předseda komise pan Mgr. Tomáš Kladívko. Přivítal ředitelku 

Obvodního ředitelství Praha III. plk. Mgr. Jelínkovou. Seznámil členy komise 

s programem jednání. Členové komise schválili program jednání. Termín další schůzky 

byla stanovena na 15.1.2024.   

ad 1 ) 

Ředitelka obvodního ředitelství Praha III PČR předvedla členům komise dohledové 

centrum místního kamerového systému (dále jen KS). Kladně hodnotila možnosti 

inteligentního KS při řešení bezpečnosti velkých společenských a sportovních akcí v O2 

Aréně. Referovala o stavu akceschopnosti jednotlivých místních oddělení na území MČ 

Prahy 9. V současné době 15% tabulkových míst není obsazeno což negativně ovlivňuje 

zejména hlídkovou činnost. Hlavní zaměření v otázce personálního zajištění působnosti 

jednotlivých místních oddělení vidí v získávání mladých příslušníků sboru a jejich 

stabilizaci v rámci jejich působení. Zejména se to týká možnosti ubytování, jelikož 75% 

příslušníků sboru je mimopražská. Dalším důležitým úkolem PČR je zajištění   

bezpečného pohybu dětí a mládeže na komunikacích. V této oblasti úzce spolupracují 

s Besipem a školskými zařízeními. Dále odpovídala na dotazy členů komise týkajících 

se zejména drogových deliktů, objasněnosti kriminality na území MČ a přípravy na 

mistrovství světa v ledním hokeji. V uvedených oblastech se daří dobře naplňovat 

stanovené úkoly. Provádí se 4 krát do roka kontrola užívání návykových látek na 

veřejných prostorech. Výsledky se řeší ve spolupráci s městskou částí. Objasněnost 

deliktů na území MČ patří v rámci Prahy mezi nejlepší. Velký důraz se klade na 

zajištění bezpečného průběhu mistrovství světa v ledním hokeji, kde organizační 

zajištění bude významně podporován technickými prostředky PČR. V rámci preventivní 

činnosti Obvodní ředitelství zajistí mentorování asistentů prevence kriminality pro 

městskou část.   

ad 2 ) 

Referent prevence kriminality Bc. Martin Gebauer informoval členy komise o stavu 

zpracování žádosti o dotace na rok 2024 v oblasti prevence kriminality. Městská část 

Praha 9 podala celkem pět žádostí s tématikou bezpečné prázdniny, krátkodobý pobyt 

dětí v mimopražských lokalitách, kyberbezpečnost, osobní bezpečnost a preventivní 

akce dětí v celkové hodnotě 1.188 tisíc korun.  Spoluúčast městské části na dotacích je 

celkem 179 tisíc korun. 



 

      Usnesení komise k bodům: 

1. Komise vzala na vědomí stav akceschopnosti policie české republiky na území 

městské části Praha 9. 

2. Komise vzala na vědomí stav zpracování žádostí o dotace na prevenci kriminality 

pro městskou část Praha 9. 

3. Komise ukládá členu komise Mgr. Vážanskému zajistit příští jednání komise za     

účasti zástupců oddělení vedení přestupkové agendy dne 15.1.2024.  

 

 

Zapsal:  Ing. Alexander Dellamária    Schválil:   Mgr. Tomáš Kladívko 

                       tajemník BK                              předseda BK 


